
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 147
Vil ministeren redegøre for, hvor meget ejendomsværdiskatten skal hæves med for at 
opnå et såkaldt neutralt niveau ift. øvrige kapitalindkomster og skatten på arbejde jf. 
anbefalingen om at hæve ejendomsværdiskatten fra Det Økonomiske Råd, ”Dansk Øko-
nomi, forår 2019” s. 14? I besvarelsen bedes ministeren anføre, hvor meget satsen 
for ejendomsværdiskatten skal hæves med ved de forskellige scenarier med forskellige 
antagelser om rente- og forretningsniveauer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på pelle.dragsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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